
KŰLDOTTG/ŰLÉS 73" 

Minden küldöttgyűlésnek két fő napirendi pontja van: a be-
számolók és a választások. 
A forma változatlan, de ami a tartalmat illeti - négy éves 

tapasztalatom alapján állithatom - egyre tartalmasabb. 
A február 28-i küldöttgyűlésen az elmúlt év kollégiumi mun-

kájáról teljes és hü képet kaptunk. A KB választott diáktag-
jainak beszámolói lényegbevágóak voltak, értékelőek, s egy-
úttal kijelölték a következő periódus legfontosabb feladata-
it is. 
Hogy mit végeztünk az 1972/73-as évben, azt mindenki - ha 

csak egy kicsit is nyitva tartja a szemét és a fülét - tudja. 
Ezért erre most nem is térnénk ki, 

A választások eredményei azt mutatják, hogy a kollégisták 
meg vonnak elégedve a KB munkájával, hiszen újra megszavaztuk 
őket /amennyiben nem mondtak le/. 
A titkár ismét VÁLYI ZSUZSA lett./IV.éves magyar-pedagógia 

szakos hallgató, a 4-es alapközösrég tagja/ 
Elsőéves kora óta aktivan dolgozik a kollégiumban. 
1971 óta KB-tag. Minden fórumon eredményesen képviselte a kol-
légisták érdekeit. Titkári teendőit eddig is nagy hozzáértés-
sel, lelkiismeretességgel és lelkesedéssel végezte el. Két 
szakkollégiumi csoportnak is tagja. Mádodik éve tagja a kari KISz 
. VB-nek. . sokirányú tevékenysége mellett tanulmányi munkáját 
is kitűnően látja el - az idén mér másodszorra kapta meg a 
Népköztársasági Ösztöndijat. 
SRANKO KLÁRA /IV.éves orosz-német szakos hallgató/ 197o jú-

niusától tagja a KB-nek. Idén szeptemberben az országos tapasz-
talatokat felhasználva kezdett hozzá a szakkollégium megszer-
vezéséhez, hogy ezáltal a kollégiumi tudományos munka szervezett 
keretet kapjon. Azok a szobák, amelyeknek felelős KBrtagja, 
szakmai hozzáértésén kivül segítőkészségét emelik ki. Sok időt 
igénylő munkája mellett is sikerült jeles tanulmányi eredményt 
elérnie. 
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BAOI IBOLYA /III.éves oroaz-német szakos, az l-es alapközös-
ség tagja/ Elsőéves korótól aktivan vett részt a kollégiumi 
munkában, a szervezési és tanulmányi munkacsoportban dolgo-
zott. 1972 februárja óta a KB tagja, titkárhelyettes. Szer-
vezője volt az elsőévesek fogadásának, a kollégiumi kirán-
dulásoknak. Nagyon sokat tett, hogy megkönnyítse a gólyák 
beilleszkedését az itteni és az egyetemi életbe. Tanulmányi 
eredménye mindig jórendü volt. 

ORBÁN ÉVA /III.éves joghallgató, a 2o-as alapközösség tagja/ 
1972 februárjától a KB-ban mint állandó megbízott vett részt. 
Ilyen minőségben kapcsolódott be a kulturális munkaterület 
tevékenységébe. Szeptembertől lett a KB kultúrpolitikai fele-
lőse. Számos rendezvény s a nemrég beindult klub sikere fű-
ződik nevéhez. A jogi karon is aktív tevékenységet folytat, 
s tagja a kriminélpszichológiai szakcsoportnak is. 

LACZKÓ ILONA /III.éves történelem-angol szakos hallgató, a 3-
as alapközősség tagja./ősz óta tagja a KB-nak, a társadalmi 
külkapcsolatok felelőse. Jó szervező képességét, politikus-
ságát érvényesíteni tudja a kulturcentrumokkal, más egyete-
mekkel való kapcsolatok megteremtésében. Hozzá tartozik az 
UNESCO-csoport munkájának irányítása és a kollégiumi UNESCO 
faliújság szerkesztése is. 
POLGÁR MÁRIA /III.éves orosz-francia szakos hallgató, a 24-es 
alapközöspég tagja./ Másodéves korától az érdekvédelmi mun-
kacsoport tagjaként működött. Egy éve a szociális érdekvé-
delem irányitója a KB-ben. Ebben a funkciójában vett részt a 
BTK Diákjóléti Bizottságának és az Egyetemi Menzabizottság 
munkájában. Ó szervezi a menzajegyek hideg élelemre váltá-
sát is. Minden tekintetben megbízható, pontos ember. 
BUBREG ERZSÉBET /II.éves magyar-orosz szakos hallgató, a 4o-es 
alapközösség tagja./ Mór két éve aktív kollégista. Szeptem-
bertől tagja a KB-nek, a tanulmányi munka vezetője. Nagy hoz-
záértéssel látja el ezt a feladatát.Sokat segített az elsősök 
beilleszkedésének megszervezésében, a korrepetálások lebonyo-
lításában - együttműködve a seniorokkal.Irányította a kollé-
giumon belüli és kollégiumok közötti nyelvtanfolyamok szerve-
zését. KlSz alapszervezetében is aktivan dolgozik. 



A KB egyetlen uj tagja ERDÉLYI ÁGNES lett. /II.éves magyar-
oroaz szakos hallgató, a 33-as alapközösség tagja./ 
Elsőéves koróban egy ötödéves szobába került, ahol szobatár-
sai megválasztották alapközössógvezetőnek. Tagja volt a tanul-
mányi munkacsoportnak. Megbizható, komoly, tapasztalt vezető. 
Dolgozik diákkörben is.,Sok feladatot vállal magéra, s ezeket 
kifogástalanul végzi el. 

Az uj KB már megtartotta első ülését. A reszortok és fela-
datok elosztása után őket kérdeztük meg: Milyen elképzeléseik 
vannak az elkövetkező hónapokat illetően, milyen feladatokat 
tűztek maguk elé, mit szeretnének megvalósítani? 

Vályi Zsuzsa: Mit szeretnék tenni ebben az évben? - Egyrészt 
folytatni a mindennapi munkát a kollégiumban, továbbra is se-
gíteni a KB-nak minden területen, másrészt pedig tudatosítani 
az előrelépést, a távlatokat, segíteni, hogy.minden területen 
a hagyományos formák mellett ujat is adjunk. 
Szeretnénk a KB-n keresztül a kollégisták minél nagyobb ré-
szét bevonni a munkába, erősíteni a KB és az alapközösségve-
zetők közötti kapcsolatot. Jó lenne elérni, hogy egyre többen 
érezzék és tudják, mit jelent a kollégiumban élni és köteles-
ségüknek is tartsák, hogy tegyenek a Móráért valamit. Célunk, 
hogy a kollégium egészére jellemző legyen a magas szintű mun-
ka és hogy politikus, közéleti emberek kerüljenek ki a kollé-
giumból. 
A kari KISz-szel továbbra is szeretnénk szorosan együttdolgoz-
ni, s a jelenleg ott készülő alapszervezeti felmérések tapasz-
talatait, eredményeit az itteni közösségek vonatkozásóban is 
megnézni. 
Bagi Ibolya titkérhelyettes, szervezési-politikai felelős: 
A klub programjába szeretnénk bevenni a folyamatos politikai 
estek megszervezését - itt egymáshoz kapcsolódó témákat vi-
tatnánk meg magunk között, egy előzetes felmérés alapján, az 
érdeklődésnek megfelelően. Ugy érzem, a kiscsoportos politikai 
vitakörök jobban megfelelnének a célnak. A későbbiekben szeret-
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nénk felmérni - kérdőivekkel - a kollégisták politikai 
.érdeklődését. E tájékozódáson kivül ennek az lenne a célja, 
hogy később ehhez igazítsuk programjainkat. 
Ami a szervezési feladatokat illeti, itt a legfontosabb és 
legsürgősebb a gépelési és dekorációs munkacsoport bővítése. 
Várjuk jelentkezéseiteket! 

Srankó Klára titkárhelyettes, szakkollégiumi felelős: 
Egyelőre három olyan dolog van, amit minél előbb meg kell 
valósitanunk: - biztosítani a szakcsoportok munkájának folya-
matosságát és tervszerűségét 

- az intenziv nyelvtanfolyamok beindítása * 
/ a szakkollégisták számára kötelező jelleggel!/ 

- a Szakkollégiumi Szervezeti Szabályzat meg-
vitatása, véglegesítése/ a célok, feladatok megjelölése, a 
foglalkozások menetének, jellegének tisztázása, a munkamód-
szerek végleges kidolgozása, a szakkollégiumi tagság fel-
tételeinek, valamint a szakkollégisták jogainak és köteles-
ségeinek meghatározása/ 

Polgár Mária, szociálpolitikai felelős: 
Ezen a munkaterületen belül a legfontosabb, hogy korábbi 
módszereinket tökéletesítsük. Szeretném, ha még szorosabb 
kapcsolatunk lenne a KISZ alapszervezetekkel, hogy a tanul-
mányi ösztöndijak elosztásakor és a rendkívüli szociális 
segélyek elbírálásakor, amennyiben problémák merülnének fel, 
mi is segiteni tudjunk.Jó lenne bevezetni azt a módszert, 
hogy az alapszervezetek érdekvédelmi felelőseivel elbeszél-
getnénk egy-egy diákjóléti ülés előtt.Mint a februári ösz-
töndijak elosztásánál kiderült, jónéhóhy alapszervezet még nem 
veszi figyelembe kellő mértékben a kollégisták társadalmi 
munkáját. Ezen minél hamarább változtatnunk kell! 

Erdélyi Ágnes, belső érdekvédelmi felelős: 
Talán azzal kezdeném, hogy nagyon meglepődtem,mikor a kül-
döttgyűlés megválasztott KB-tagnak. Annak idején, a közép-
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iskolában sokat tevékenykedtem, itt viszont valahogy leálltam, 
így "jól jött" most ez a KB-tagság. Egyelőre nincsenek világ-
megváltó, uj terveim.Azt viszont mindenképpen szeretném, ha 
minden kollégista kívánságának, véleményének felmérésével 
történnének a bevásárlások, uj beruházások. A porta- és a 
klub-ügyeletet jó lenne még szervezettebbé tenni, az emelet-
felelősöket jobban bevonni a munkába, összehangoltabbá tenni 
tevékenységüket. 

Laczkó Ilona, társadalmi- és külkapcsolatok felelőse: 
Már felvettük a kapcsolatot az UNESCO-központtal. Ennek révén 
szeretnénk megismerni az UNESCO asszociát iskolák működését, 
munkájukat pedagógiai szemszögből tanulmányozni, megtudni , 
mivel és hogyan foglalkoznak. Az egyetemi UNESCO csoporttal 
megbeszéltük, hogy anyagaikat hozzánk is eljuttatják. Na-
gyobb figyelmet forditunk a kollégiumi faliújságra is. Ter-
vezünk egy beszélgetést a Szegeden tanuló külföldi egyetemi a-
tákkal. Március végén vagy április elején pedig raegrendez-
zük az indiai napokat . Uj kapcsolatot szeretnénk kiépíteni 
a miskolci Küszaki Egyetemmel.Van egy jól működő filmklub-
juk, s néhány alkalommal lejönnének hozzánk, bemutatnák al-
kotásaikat . Az egyetemi tolmács-csoporttal még intenzivebben 
fogunk együttműködni: még több kollégistát szándékozunk be-
vonni ebbe a munkába. Aktuális feladatunk:felvenni a kapcso-
latot a Népfronttal, a ily módon is bekapcsolódni a válasz-
tásokba. 
Bubref; Erzsébet, tanulmányi felelős: A korrepetálásokat fo-
lyamatossá szeretnénk tenni,hogy ezzel is csökkentsük a vizs-
gák előtti nehézségeket. Másik tervünk, hogy az elsőéveseket 
meghívjuk néhány szakkollégiumi ülésre. így - miközben beil-
le 

szkednek a kollégiumi életbe, egyúttal kialakul szakmai 
érdeklődésük is , s másodévben azonnal bekapcsolódhatnak 
ténylegesen is valamelyik szakkollégium munkájába. 
Orbán Éva, kultúrpolitikai felelős: 
A klubbal kapcsolatban nincsenek uj ötleteink, terveink, hi-
szen C3ak most indult be. Az eddigi elképzelések minél töké-
letesebb megvalósítását szeretnénk elérni. 
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